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PROTOKÓŁ  Nr 46.2012 

          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

 z dnia  22 października 2012r. 
 

Obecni: 

 

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji 

2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji 

4. Stefan Mikiciuk              - Członek Komisji 

5. Kamil Laskowski             - Członek Komisji 

 

Zaproszeni goście: 

1. Krzysztof Gajcy – Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu, 

2. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz Tłuszcza, 

3. Waldemar Banaszek – Wiceburmistrz Tłuszcza, 

Porządek: 

1.Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od 

01.10.2012r. do 22.10.2012r. 

2.Propozycje do budżetu gminnego na 2013r. 

3.Sprawozdanie z działalności CKSiR w Tłuszczu. 

4.Sprawy różne. 

Proponowany porządek został przyjęty. 

Ad 1. 

04.10.2012r. – zebranie Sekcji Emerytów, Rencistów i Nauczycieli, 

10.10.2012r. – inauguracja roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku, 

12.10.2012r. – Dzień Patrona w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Kozłach, 

13.10.2012r.  – Targi Żywności „Natura Food 2012” w Łodzi, 

16.10.2012r. – wyjazd integracji z okazji Dnia Edukacji Narodowej do 

Sandomierza Sekcji Emerytów, Rencistów i Nauczycieli, 

10.10.2012r.  – mecz Weterani TKS Bóbr – Starówka W-wa, 

19.10.2012r. – mecz Weterani TKS Bóbr – Sarmata W-wa, 

06.10.2012r. – mecz Seniorzy TKS Bóbr – Olimpia W-wa,  

16.10.2012r. – mecz Seniorzy TKS Bóbr – Sokół Serock, 
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06.10.2012r. – mecz Trampkarze R-98 TKS Bóbr – Wicher Kobyła, 

20.10.2012r. – mecz Trampkarze R-98 TKS Bóbr – Legion W-wa, 

13.10.2012r. – mecz Młodzicy R-2000 TKS Bóbr – Marcovia Marki, 

Ad 2. 

Radny Tadeusz Sasin zasugerował, żeby na spotkaniu radnych z Panem 

burmistrzem odnośnie ustalenia przyszłorocznego budżetu na 2013r. 

zawnioskować o to, aby każdy radny miał pewną kwotę do wydatkowania w 

swoim okręgu w nagłych przypadkach. 

Ad 3. 

Radny Włodzimierz Fydryszek – odnośnie wydatków na utrzymanie Stadionu 

Miejskiego, w poprzednich latach na to utrzymanie dostawaliśmy z Urzędu 

Miasta 35tys zł i ta kwota wystarczała na wszystkie rzeczy wyszczególnione w 

spisie wydatków, czyli: materiały gospodarcze, energia elektryczna, gaz, środki 

czystości, remonty i konserwacje, usługi komunalne (woda, ścieki) – załącznik 

nr 9 do niniejszego protokołu. Po podsumowaniu kosztów wydatkowanych na 

utrzymanie Stadionu Miejskiego od stycznia do lipca 2012r. kwota, którą 

wydatkowano to 22 559,95zł, czyli z kwoty 35tys o którą wnioskowano i została 

przekazana na konserwację wynika, że jeszcze 13tys zł powinno zostać. Radny 

dodał, iż na Klub w poprzednich latach było 130tys zł przekazywanych w 

ramach dotacji, a  w tym roku Klub dostał 84tys zł, czyli dotacja była 

zmniejszona o 56tys zł. Z tych pieniędzy miało być przekazane 35tys zł do 

Centrum Kultury na utrzymanie boiska i jeszcze 15tys zł Klub dostał mniej. W 

tym momencie okazuje się, że tych 15tys zł może zabraknąć do rozliczenia i 

zamknięcia roku, bo powstały nowe grupy, nowi trenerzy i może zabraknąć 

środków. Prezes ma przygotować rozliczenie dotacji dla burmistrza, którą Klub 

otrzymał. TKS Bóbr będzie się jeszcze starał, żeby uzyskać dodatkowe środki 

finansowe.  

Radny Laskowski zapytał radnego Fydryszka, czy były jakieś problemy z 

weryfikacją boiska? 

Radny Fydryszek poinformował, że nie było żadnych problemów. Mazowiecki 

Związek Piłki Nożnej wydaje każdemu Klubowi licencję na podstawie 

weryfikacji boiska. Ta weryfikacja boiska była zrobiona, po prostu dokument, 

który komisja weryfikacyjna zostawiła, nie był w chwili rozpoczęcia meczu na 

terenie Stadionu. Była tylko licencja, która jest ostatecznym dokumentem, który 

wydaje Związek. Mecz się nie odbył przez nieznajomość przepisów 

sędziowskich. Ostatecznie mecz ten ma zostać powtórzony. Radny Fydryszek 

kontynuując powrócił do tematu dotacji dla Klubu. Dodał również, że w maju 

dyrektor Wysocki twierdził, iż scena na Dni Tłuszcza miała być wynajęta za 

darmo, natomiast w kwietniu opłacił za ten wynajem fakturę w dwóch ratach. 

Radnemu chodził głównie o wyjaśnienie przez dyrektora dwóch spraw. Po 
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pierwsze odpłatny wynajem sceny, po drugie o zawyżoną kwotę za zużycie 

prądu na stadionie podczas Dni Tłuszcza, gdyż Pan dyrektor mówił o kwocie 

16tys zł, a okazało się że to była kwota w wysokości 640zł. Innych zarzutów 

radny Fydryszek nie miał w stosunku do dyrektora Wysockiego. Najgorzej 

radnego zdenerwowało to, że gdy zapytał dyrektora dlaczego zapłacił za 

wynajem sceny, to dyrektor CKSiR powiedział dlatego, że firma, która 

prowadziła catering nie zarobiła tyle ile potrzeba. Dla radnego taki argument nie 

jest argumentem. Radny nie oponował, żeby dyrektorowi nie dać tych 35tys zł. 

Radni zapoznali się z pismem B.0053.37.2012 Burmistrza Tłuszcza z dnia 

11.10.2012r. wystosowanym do Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Tłuszczu w związku ze złożonym wnioskiem nr 5397 – załącznik nr 

10 do niniejszego protokołu. 

Burmistrz Bednarczyk poinformował, iż do końca roku wg. harmonogramu 

wydarzeń kulturalnych zostały do zorganizowania przez CKSiR następujące 

imprezy: Obchody 11-go Listopada, Mikołajkowo. Po przekazaniu dotacji do 

CKSiR wszystkie zaplanowane w harmonogramie wydarzenia powinny się 

odbyć zgodnie z planem. 

Radny Szydlik stwierdził, iż jego zdaniem artyści, którzy występowali na 

imprezach w Tłuszczu byli najmowani powyżej kosztów. 

Radny Stefan Mikiciuk poinformował, że Komisja Ładu, Porządku i Ochrony 

Środowiska sugeruje, aby organizacja Mikołajkowa oparła się na występach 

tutejszych i lokalnych artystów (działająca grupa teatralna przy CKSiR), co 

również pozwoli na wprowadzenie oszczędności do budżetu Centrum.  

Burmistrz Bednarczyk poinformował radnych, iż podjął już stosowne rozmowy 

z osobami z grupy i jest obawa, że zostało niedużo czasu, aby przygotować 

sztukę teatralną dla dzieci, gdyż dotychczasowy repertuar nie uwzględniał tego 

rodzaju przedstawień, a próby odbywają się raz w tygodniu 

Radny Szydlik zwrócił uwagę na fakt, iż podpisując umowę z wykonawcą, to w 

gestii artysty leży zorganizowanie sobie noclegu. 

Radny Fydryszek natomiast zwrócił uwagę na zapisy umowy z wykonawcami. 

Mianowicie w umowie jest zapis, że gdyby nastąpiła awaria prądu podczas 

występu w wyniku której uszkodzony zostałyby sprzęt artystów, to Gmina 

ponosi z tego tytułu koszty, a nie powinno być takiego zapisu. 

Radny Tadeusz Sasin zapytał, czy są jeszcze uwagi odnośnie działalności 

CKSiR w Tłuszczu.  

Radny Stefan Mikiciuk poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska była obecna Pani Ewa Tulwin – 

księgowa i Pani Halina Kusak – Skarbnik i została udzielona bardzo 

wyczerpująca informacja odnośnie potrzebnych kwot na działalność Centrum 

Kultury do końca 2012r. Pan Mikiciuk zapytał Pana burmistrza, dlaczego po 
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przekazanej informacji do pracownika o wzięciu udziału i zajęciu jednego z 

czołowy miejsc w konkursie chóralnym w Sochaczewie przez Chór Miejski Lux 

Mea, nie pojawiła się do tej pory żadna opublikowana informacja na stronie 

internetowej urzędu na ten temat. 

Burmistrz Bednarczyk zasugerował radnemu Mikiciukowi, który jest 

dyrektorem Chóru Lux Mea, aby przygotował artykuł wraz z dokumentacją 

fotograficzną, który zostanie opublikowany w „Nowym Torze”. 

Burmistrz Bednarczyk zapytał radnego Fydryszka jakie będą propozycje zmian 

odnośnie legalizacji budynku socjalnego na Stadionie. Pan Bednarczyk wyjaśnił, 

że przy legalizacji budynku trzeba pewne zmiany zrobić, m.in. toaleta dla osób 

niepełnosprawnych. 

Radny Fydryszek dodał jeszcze, że potrzebne jest również pomieszczenie 

gospodarcze, ale można wykorzystać na to przearanżowane pomieszczenie 

garażowe. Pan radny poinformował również, iż będzie potrzebny dokument w 

którym będzie ujęty wykonawca trybun na Stadionie. 

Burmistrz Tłuszcza w odpowiedzi poinformował, że taki dokument  jest w 

protokole z przeprowadzonej kontroli TKS Bóbr przez Komisję Rewizyjną w 

poprzedniej kadencji. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy zapytał, czy jest możliwość, aby 

samochód, którym dysponuje ZOPO zawoził drużyny szkolnych sportowców z 

terenu Gminy Tłuszcz na wszelkiego rodzaju zawody sportowe? 

Burmistrz Paweł Bednarczyk wyjaśnił, iż jest za duże natężenie 

wykorzystywania tego samochodu do celów dla których został zakupiony. Jest 

za duże zapotrzebowanie od dzieci niepełnosprawnych. Kierowca nie może się 

spóźnić, aby odebrać dzieci, musi być punktualnie. W wakacje jest taka 

możliwość przyznał burmistrz. Również Środowiskowy Dom Samopomocy 

Społecznej Nr 3 w Tłuszczu zgłasza zapotrzebowanie na transport osób 

niepełnosprawnych, którzy są wychowankami placówki i mieszkańcami Gminy 

Tłuszcz.  

Przewodniczący Gajcy Krzysztof ponownie zadał pytanie Panu burmistrzowi, 

czy jest możliwe zapewnienie transportu wychowankom Środowiskowego 

Domu Samopomocy Społecznej w Tłuszczu. 

Burmistrz Bednarczyk poinformował, że Środowiskowy Dom Samopomocy 

Społecznej wystąpił z pismem w sprawie udzielenia wsparcia finansowego na 

transport wychowanków mieszkających na terenie Gminy Tłuszcz, jednakże 

kwestię przekazania środków finansowych należy również uzgodnić ze 

Starostwem Powiatowym w Wołominie. 

Radny Włodzimierz Fydryszek zwrócił uwagę, że na rozgrywanych 

międzyszkolnych zawodach drużyny występujące nie mają jednolitych ubiorów 

sportowych. Radny uważa, iż należy w tej sprawie zareagować i zwrócić uwagę 
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dyrektorom placówek i organizatorom zawodów. Pan radny poinformował 

również, iż mieszkańcy uważają, że gabinet stomatologiczny otwarty w 

budynku NZOZ BIOS S.c. został otworzony przez obecnego najemcę, a nie 

przez Gminę Tłuszcz. 

Burmistrz Bednarczyk dodał, iż po zasygnalizowaniu potrzeby otwarcia 

gabinetu stomatologicznego świadczącego usługi w ramach NFZ dla 

mieszkańców przez radnego Mirosława Sobczaka podjęto odpowiednie starania, 

aby wniosek ten został zrealizowany. Niestety trochę czasu to trwało, jednakże 

rezultaty są zadowalające. Burmistrz poinformował radnych, że w przyszłym 

roku należy znaleźć środki finansowe na zewnętrzną windę do budynku 

przychodni lekarskiej, gdyż jest to budynek gminny. Należy to zrobić ze 

względu na zaostrzające się przepisy. Można uzyskać wsparcie finansowe z 

PEFRON’u na zakup tej windy, która będzie zapewniał dostęp osobie 

niepełnosprawnej, starszej do budynku. 

Ad 4. 

Radny Tadeusz Sasin zapytał o datę organizacji uroczystości 50-lecia Pożycia 

Małżeńskiego - „Złote Gody” w 2012r. 

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk poinformował, iż w tej sprawie ma się 

spotkać z księdzem Dziekanem, aby omówić temat ustalenia konkretnej daty 

uroczystości. Burmistrz poinformował, iż „Złote Gody” planowane są na 

niedzielę. 

Radny Sasin poinformował, że zwracają się do niego zainteresowane rodziny z 

prośbą o to, aby zostali poinformowani o terminie uroczystości z 

wyprzedzeniem około półtora tygodnia, gdyż przy tej okazji chcieliby 

zorganizować sobie spotkanie rodzinne. 

Burmistrz Bednarczyk przedstawił obecnym radnym na mapie plany wykonania 

sieci gazowej w miejscowościach Postoliska, Jarzębia Łąka, Chrzęsne i Zalesie. 

Radny Szydlik Robert poinformował burmistrza Bednarczyka, że kwestia z 

ustalenia okręgów wyborczych w Gminie Tłuszcz została już ustalona i dograna. 

Jednakże Pan Bednarczyk odparł, że żadna oficjalna informacja odnośnie 

okręgów wyborczych nie została mu przekazana. 

Burmistrz Bednarczyk Paweł poinformował, że w jego posiadaniu jest 

koncepcja zbiornika retencyjnego, którą burmistrz omówił i przedłożył do 

wglądu radnym. W przyszłym tygodniu ma odbyć się spotkanie z wykonawcą 

tego dokumentu i jeśli radni mają jakieś sugestie lub uwagi to proszeni są o ich 

zgłaszanie. Pan Bednarczyk wyjaśnił, że w porównaniu z pierwotną koncepcją 

w której określony teren miał znajdować się pod wodą została naniesiona 

zmiana zgodnie z uwagami zgłoszonymi przez mieszkańców i ta część terenu 

zostanie wydzielona. Kontynuując Pan Bednarczyk stwierdził, że być może do 

końca przyszłego roku uda się uzyskać pozwolenie na budowę, lecz nie 
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wiadomo, jak będzie jeszcze z decyzją środowiskową, bo jeśli będą protesty na 

etapie uzyskiwania decyzji środowiskowej, to może się to jeszcze przeciągnąć w 

czasie. 

Radny Włodzimierz Fydryszek stwierdził, że jeśli udała się uzyskać pozwolenie 

na budowę, to można podjąć kroki do uzyskania dofinansowania. 

Komisja zapoznała się z przedstawioną koncepcją i oprócz uwagi odnośnie 

usytuowania mostku na chwilę obecną nie wnosi żadnych innych spostrzeżeń. 

Radny Fydryszek poinformował burmistrza Bednarczyka, że radni wesprą zakup 

nowego miedziorytu, który został ukradziony z cmentarzyka przy ul. 

Warszawskiej w Tłuszczu. 

Burmistrz poinformował, iż wszystkie kwestie związane z miedziorytem zostaną 

określone przez konserwatora zabytków i dopiero po tym będzie można myśleć 

o wykonaniu kopii. 

Burmistrz Bednarczyk Paweł poinformował, że w zeszłym tygodniu została 

wywieszona lista na pozyskanie dofinansowania z PROW’u  na budowę SUW w 

Kozłach i Gmina Tłuszcz jest opublikowana pod pozycją 35. O dofinansowania 

ubiegało się ponad 100 gmin, a tylko sto dostało wsparcie. Gmina Tłuszcz ma 

zapewnienie finansowania na 2 225 809,00zł jest to kwota maksymalna. 

Kosztorysowo inwestycja ta opiewała na kwotę ponad 4mln 400tys zł, i w tym 

roku zostanie jeszcze ogłoszony przetarg i okaże się ile ta budowa Stacji 

Uzdatniania Wody wyniesie. Dofinansowanie to jest 75% kosztów 

kwalifikowanych, jednak VAT nie jest kosztem kwalifikowanym. Kontynuując 

swoją wypowiedź burmistrz Bednarczyk poinformował, że na przyszły rok do 

budżetu chce wpisać pożyczkę częściowo – umarzalną z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska na budowę wodociągu Kozły – Wólka 

Kozłowska – Rysie i przejście na osiedle Klonowa-Norwida. Burmistrz spotkał 

się już z Marszałkiem Strzałkowskim w Warszawie i wystąpił z pismem, aby 

kwota 60%, która jest wpisana w kwotę bazową dotacji, która wynosi prawie 

20mln zł została trochę zmieniona pod względem finansowania, czyli z tych 

59,75 na 85, tak jak miało to miejsce przy wszystkich projektach, które dostały 

dotacje od razu. Jeżeli Zarząd Województwa na to przystanie, to będziemy mieli 

tę kwotę wkładu własnego zaoszczędzonego ok. 5mln zł i dzięki temu będziemy 

mogli wystąpić o większą pożyczkę do Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska. Burmistrz uważa, że jest to realne, będzie się starał, aby to zrobić i 

Pan Bednarczyk ma nadzieję, że dostanie wsparcie od radnych. Następnie 

Burmistrz Tłuszcza przeszedł do kolejnego tematu partnerstwa publiczno-

prywatnego. Burmistrz Bednarczyk – na dzień dzisiejszy jestem przekonany, że 

Nas jako Gminy Tłuszcz nie będzie stać w przyszłym okresie programowania na 

budowę wodociągów. Po prostu nie będzie, jeżeli będą jakieś niewielkie środki, 

które będzie można pozyskać. Obawiam się, że nie będziemy mieli szans żeby tą 

dotację dostać na ten cel. W związku z powyższym mamy dokumentacje, 
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możemy zabezpieczyć kwotę. Burmistrz uważa, że Gminę Tłuszcz stać żeby co 

roku wpłacać milion złotych na to żeby wykupywać udziały w tym partnerstwie 

i moglibyśmy zrobić Stację Uzdatniania Wody w m. Łysobyki (Łysobyki, 

Miąse, Jadwinin – który jest najbardziej w tym momencie zagrożoną 

miejscowością na brak wody i Jasienicę). Burmistrz zwrócił się z prośbą do 

radnych o podjęcie rozmów w tym zakresie oraz analiz, żeby Gmina Tłuszcz 

weszła w to partnerstwo. 

Przewodniczący Gajcy Krzysztof – chyba nikt nie będzie przeciwny budowaniu 

wodociągów. Mamy XXI wiek, a my mamy zwodociągowane może 20% gminy. 

Burmistrz Bednarczyk wyjaśnił na czym opiera swoje zdanie na w/w temat. Na 

stronach internetowych Ministerstwa Rozwoju Regionalnego już są częściowe 

zapisy na co będą wydatkowane pieniądze w następnym okresie 

programowania. I tak naprawdę może być jakiś ułamek tego co jest 

przeznaczone, bo większość środków finansowych będzie przeznaczona na tzw. 

miękkie projekty, tak jak obecnie Kapitał Ludzki, czyli aktywizacja 

społeczeństwa, walka z bezrobociem, nowe miejsca pracy. Natomiast tych 

funduszy już związanych z twardymi programami będzie naprawdę niewiele i 

mogą być duże kłopoty żeby coś otrzymać. Burmistrz wyraził swoje 

spostrzeżenie odnośnie rozwoju Mazowsza, głównie na temat wodociągowania i 

kanalizacji, gdyż wschodnio-północna część województwa rozwija się w o wiele 

wolniejszym tempie niż pozostała część, obszar około warszawski w którym 

również znajduje się Gmina Tłuszcz jest najgorzej wyposażony w infrastrukturę. 

Burmistrz Bednarczyk poinformowała obecnych, że na początku przyszłego 

miesiąca będzie zorganizowane spotkanie w Urzędzie Miejskim dotyczące 

warunków technicznych dla dróg. Jest widomo, że po jednej stronie są dwie 

drogi powiatowe i skrzyżowanie z drogą wojewódzką, po drugiej zaś stronie jest 

skrzyżowanie drogi wojewódzkiej z drogą gminną i chodzi o to, żeby ustalić 

warunki techniczne i jak ten wiadukt kolejowy mniej więcej będzie przebiegał. 

W dniu dzisiejszym burmistrz Bednarczyk spotkał się z dwoma 

współwłaścicielami jednej z działek zlokalizowanej tuż przy przejeździe 

kolejowym, i jeśli wiadukt będzie wykonany prostopadle do torów kolejowych 

to właściciele gruntów na które wchodziłaby ta budowla są skłonni sprzedać te 

działki, jednakże po cenach rynkowych. Również należy w tym przypadku 

przygotować się, że plac targowiska miejskiego ulegnie zmniejszeniu. 

Radny Włodzimierz Fydryszek odparł, iż jeśli Gminę będzie stać na wykup 

udziałów za kwotę 1mln zł, to nie widzi problemu. 

Burmistrz Bednarczyk zwrócił się do radnych z pytaniem odnośnie ustalenia 

okręgów wyborczych, głównie jaka jest decyzja odnośnie miejscowości 

Jasienica. 
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Pisma korespondencyjne: 

1. Pismo korespondencyjne wystosowane przez Ochotniczą Straż 

Pożarną w Tłuszczu (nr 4640, data wpływu 05.09.2012r.) do Rady 

Miejskiej w Tłuszczu odnośnie prośby o zabezpieczenie w budżecie 

na 2013 rok kwoty 150tys zł na zakup nowego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Komisja popiera prośbę. 

2. Pismo korespondencyjne wystosowane przez OSP w Miąsem do 

Burmistrza Tłuszcza i Rady Miejskiej w Tłuszczu (nr 4627, data 

wpływu 04.09.2012r.) w sprawie prośby o wsparcie kwota 16tys zł 

realizowanej inwestycji w postaci fundamentów Wiejskiego Domu 

Kultury z Remizą Strażacką – załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Komisja zapoznała się z pismem. 

4. Pismo korespondencyjne mieszkańców Jasienicy wystosowane do 

Rady Miejskiej w Tłuszczu (nr 5449, data wpływu 02.10.2012r.) w 

sprawie prośby o wyjaśnienie samowolnego wejścia przez Urząd na 

działkę położoną w Jasienicy i wylanie na niej asfaltu – załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma. Radni uważają, iż pismo powinno zostać 

uszczegółowione. 

5. Pismo korespondencyjne mieszkańców Jarzębiej Łąki wystosowane do 

Burmistrza Tłuszcza i Rady Miejskiej w Tłuszczu (nr 5421, data 

wpływu 16.10.2012r.) w sprawie prośby o zmianę przynależności do 

okręgu wyborczego nr 5 mieszkańców Jarzębiej Łąki – załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

W chwili obecnej nie jest możliwe pozytywne rozpatrzenie w/w prośby. 

6. Pismo korespondencyjne wystosowane do Rady Miejskiej w Tłuszczu 

przez Panią Aleksandrę Puławską Prezesa Stowarzyszenia „Kastor-

Inicjatywa dla Rozwoju” (nr 5721, data wpływu 8.10.2012r.) w 

sprawie prośby o objęcie patronatem organizowanej przez 

Stowarzyszenie Kwesty „Ocalmy od zapomnienia” – załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

Komisja popiera. 

Radny Sasin Tadeusz dodał, że wraz z radnym Fydryszkiem podjęli rozmowy z 

Panią Skarbnik i Panem Burmistrzem w sprawie  kupienia ukradzionego 

miedziorytu z pomnika na cmentarzyku przy ul. Warszawskiej w Tłuszczu. 

Wstępnie ustalono, iż w przyszłym roku zostanie przeprowadzona kwesta 
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również wśród radnych, aby wykonać rekonstrukcję tej tablicy. Radny 

Fydryszek dodał, iż należy jeszcze poczynić pewne uzgodnienia z 

konserwatorem zabytków, czy jest taka możliwość. 

6. Pismo Burmistrza Tłuszcza nr B.0053.32.2012 z dnia 31.08.2012r. w 

sprawie przekazania skargi Skarżącej na Dyrektora ZGKiM Mariusza 

Dembińskiego do rozpatrzenia przez Radę miejską w Tłuszczu – 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma. 

7. Wniosek Skarżącej o wycofanie skargi na dyrektora Mariusza 

Dembińskiego skierowany do Rady Miejskiej w Tłuszczu (nr 5832, data 

wpływu 11.10.2012r.) – załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma. 

8. Pismo wystosowane przez Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy 

Społecznej nr 3 w Tłuszczu do Przewodniczącego Rady Gminy Tłuszcz 

(nr 6038, data wpływu 15.10.2012r.) w sprawie dofinansowania 

transportu osób niepełnosprawnych do Powiatowego Środowiskowego 

Domu Samopomocy Nr 3 w Tłuszczu w wysokości 15tys zł w roku 2013 

– załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Komisja popiera wniosek zabezpieczenia kwoty 15tys zł. 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  22 października  2012r.  

o godz. 14.30. 

Na tym protokół zakończono.   

       Przewodniczący Komisji 

        Tadeusz Sasin 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 22.10.2012r. 

    


